

PERSONNEL NOTICES

AVIS RELATIFS AU PERSONNEL

Retirement

The Under-Secretary announces the retirement from the Public Service of Mrs. Constance LaPage effective December 31, 1988. Mrs. LaPage joined the Department in August, 1967 and worked in the Passport Bureau.

Retraite

Le Sous-secrétaire annonce que Mme Constance LaPage a pris sa retraite de la Fonction publique le 31 décembre 1988. Mme LaPage s'est jointe au Ministère en août 1967 et a travaillé pour la Direction générale des passeports.

PERSONAL NOTICES

AVIS PARTICULIERS

Employees wishing to insert an advertisement in this section should complete form EXT 104 (available from MFMM Stockroom, room BG-131) and forward it to MISA.

Les employés qui désirent faire paraître une annonce sous cette rubrique doivent remplir le formulaire EXT 104 (en stock au magasin de MFMM, pièce BG-131) et l'envoyer à MISA.

FOR RENT: Five minute walk to L.B. Pearson Building. Bright, spacious, new, two-storey condominium in very private location across from park. Two bedrooms, two full bathrooms, eat-in kitchen, three decks, fireplace, five major appliances, powder room, two heated underground parking spots, storage room. \$1,150 monthly plus utilities. Two year lease with option to renew. Call 592-5817.

NON-DEPARTMENTAL INFORMATION

RENSEIGNEMENTS DIVERS

EARO Bridge Course

The Earo Bridge Club will give free bridge lessons at the intermediate level. The classes will start at the end of January and will be held in the Conference Lobby (Crush Lobby) on Monday evenings. For further information, call Lou Bérubé at 996-1325.

Cours de bridge de l'Organisation récréative

L'Organisation récréative donnera des cours de bridge gratuits au niveau intermédiaire. Les classes commenceront à la fin janvier et auront lieu les lundi soirs dans le foyer de la salle de conférences. Pour plus de renseignement, appelez Lou Bérubé au 996-1325.